

战略与决策

- 高分辨率卫星遥感产业国际化发展思路研究 … 郭仁忠 胡 芬等 1
- 构建全民所有自然资源资产管理体制新格局 … 马永欢 吴初国等 10

科技与产业

- “营改增”是否提升了服务业资本配置效率？
…………… 孙 正 陈旭东 17
- 研发投入对经济增长影响
——基于异质性研发部门的动态 CGE 分析
…………… 郑钦月 王 铮等 31
- 货币国际化的影响因素及其传导路径分析 …… 罗 斌 王雅楠 41

科技与社会

- 农村扶贫科技供需均衡及其演变的影响因素研究 …… 熊 娜 50
- 我国高等教育质量差异化及对区域经济增长的效应分析
…………… 聂 娟 辛士波 58

城镇化与区域发展

- 环保约谈管用吗？
——来自中国城市大气污染治理的证据 … 吴建南 文 婧等 66

地方政府竞争与环境规制异质性:逐底竞争还是逐顶竞争?

..... 薄文广 徐 玮等 76

丝绸之路经济带支点城市:空间分布、地区差异与建设路径

..... 王颂吉 李 昂等 94

企业管理与项目管理

从产品导向到服务导向:传统制造企业的战略更新

——基于大疆创新科技有限公司的案例研究

..... 王满四 周 翔等 107

中国宇航企业组织结构与创新绩效:动态能力和创新氛围的中介效应

..... 陈建军 王正沛等 122

谦逊型领导与员工主动担责:角色宽度自我效能与目标导向的作用

..... 谢清伦 郝 涛 131

理论·方法与案例

新兴技术创新机会识别方法研究..... 李乾瑞 郭俊芳等 138

“小、散、乱”的农村如何实现乡村振兴?

——基于贵州省六盘水市舍烹村案例..... 杨慧莲 韩旭东等 148

学术动态与新视点

基于扎根理论的海水稻育种推广机制研究..... 陈雨生 吉 明等 163

基于信息网络视角的机构持股与盈余公告市场反应研究

..... 王 雪 郭庆云等 172

高技术产业的企业规模质量、技术创新效率及区域差异的门槛效应

..... 刁秀华 李姣姣等 184

Contents

Research on Internationalization Development Strategy of High Resolution Satellite Remote Sensing Industry GUO Ren-zhong et al. (1)

New Setup Needed in Management System of the State-Owned Natural Resources Assets in China MA Yong-huan et al. (10)

“Business Tax Replaced with VAT Reform” Could Improve the Capital Allocation Efficiency of Service Industry? SUN Zheng et al. (17)

The Impacts of R&D Investment on Economic Growth;
A Dynamic CGE Analysis based on Heterogeneous R&D Expenditure Performers ZHENG Qin-yue et al. (31)

Analysis of the Factors Affecting Currency Internationalization and Its Transmission Path LUO Bin et al. (41)

Study on the Influencing Factors of the Willingness and Supply of Rural Poverty Alleviation TechnologyXIONG Na (50)

Analysis of Quality Differentiation Measurement in Higher Education in China and Its Effect on Regional Economic GrowthNIE Juan et al. (58)

Does the Environmental Protection Interview Really Matter?
Evidence from Chinese Cities on Air Pollution GovernanceWU Jian-nan et al. (66)

Local Government Competition and Environmental Regulation Heterogeneity: Race to the Bottom or Race to the Top? BO Wen-guang et al. (76)

The Pivot Cities of Silk Road Economic Belt: Spatial Distributions,
Regional Differences and Construction PathsWANG Song-ji et al. (94)

From Product Dominant Logic to Service Dominant Logic;
Strategic Renewal of Traditional Manufacturing Corporation
——A Case Study on DJI Innovations WANG Man-si et al. (107)

Influences of Organizational Structure on China’s Aerospace EnterprisesInnovation Performance
——The Mediating Effect of Dynamic Capabilities and Innovation Climate CHEN Jian-jun et al. (122)

Humble Leadership and Employee Taking Charge: The Role of Role Breadth Self-efficacy and Goal Orientation XIE Qing-lun et al. (131)

Identification of Technology Innovation Opportunity for Emerging Technology LI Qian-rui et al. (138)

How Does “Small, Scattered and Chaotic” Village Realize Revitalization?
——A Case Study of Shepeng Village from Guizhou ProvinceYANG Hui-lian et al. (148)

Study on the Extension Mechanism of Sea Rice Breeding Based on the Grounded Theory CHEN Yu-sheng et al. (163)

Research on Stock Holdings of Institutional Investor and Market Reaction to Earning Announcement-Based on Information Network Perspective WANG Xue et al. (172)

Research on the Threshold Effect between Firm Size Quality and Technological Innovation Efficiency: Panel Data from High-tech Industries in China DIAO Xiu-hua et al. (184)